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هر روز منتظر پیام هاي شما هستیم. پیامک: 2000999
***

 خدا رو شکر مى کنم که یک پرسپولیسى هستم چراکه هر روز 
اســم تیمم رو چه از روى حسادت بعضى ها و چه از روى قصد و 

غرض زیارت مى کنم. زنده باد پرسپولیس و پرسپولیسى.
 لیگ 10 روز دیرتر برگزار شه براى تیم قهرمان فصل گذشته که 
کمترین تغییر را داشــته خوبه یا استقلال با 16 تغییر و سرمربى 

جدید. لطفا حقایق را ببینید.
 چرا از بازى دوستانه بین تیم هاى ملى و امید فوتبال کشورمان 
با توجه به رایگان بودن این دیدار کم استقبال شد و تماشاگر کم 

به ورزشگاه آمد؟!
ســلام در صفحه 20 ورزشی در ستون استقلال پرونده پروپیچ 
را بست به جاي نام پروپیچ به اشتباه نام پرویز مظلومی را بردین!!

لیگ برتر هندبال دوشنبه قرعه کشى مى شود
لیگ برتر هندبال باشگاه هاى کشــور دوشنبه در محل این فدراسیون 
قرعه کشى خواهد شد. به گزارش ســایت فدراسیون هندبال، از سوى 
کمیته مســابقات فدراســیون هندبال تاریخ مراســم قرعه کشى لیگ 
برتر آقایان اعلام شــد. کمیته مسابقات فدراســیون 31 تیرماه را براى 
انجام مراسم قرعه کشــى لیگ برتر آقایان در نظر گرفت. این مراسم با 
حضور نمایندگان مس کرمان، ســپاهان، نفت وگاز گچساران، فراز بام 
خائیزدهدشــت، زاگرس اســلام آباد، نیروى زمینى کازرون، ذوب آهن، 
زغال سنگ طبس، سربداران سبزوار و ستارگان دشتستان از ساعت 10 

صبح در محل سالن کنفرانس فدراسیون هندبال برگزار خواهد شد.

عاقبت اختلاف در والیبال مشهد
چندى پیش خبرى منتشر شد مبنى بر این که اسامى 16 بازیکنى که 
حضورشــان در والیبال خراسان قطعى شده و سال آینده براى نماینده 
مشــهد در لیگ به میدان خواهند رفت از سوى جبار قوچان نژاد، مربى 
تیم اعلام شد. به گزارش فارس، در این خبر ذکر شد که نام و اسپانسر 
باشــگاه و چند بازیکن بومى دیگر به زودى اعلام خواهد شــد اما حالا 
شرایط در مشهد کمى پیچیده شده. مدیرعامل باشگاه پیام دیروز نام 4 
گزینه را معرفى کرد که شانس حضور روى نیمکت این تیم براى فصل 
آینده را دارند. این اختلاف ها موجب شده تا بازیکنانى که قوچان نژاد از 
آن ها نام برده بود، یکى پس از دیگرى از تیم هاى دیگر ســردربیاورند. 
میکائیل تاجر راهى گنبد شــد، بهزاد حیدر شاهى به شهردارى ارومیه 
رفت و حالا هم خبر رسیده که سعید مصطفى وند در آستانه عقد قرارداد 
با شهردارى ارومیه قرار دارد. پیش از این قوچان نژاد درخصوص جدایى 
تاجر از تیم مشــهد و عقد قرارداد با شــهردارى گنبد گفته بود: «تاجر 
قرارداد 4 برگى با ما امضا کرده و حضورش در گنبد تخلف محســوب 
مى شــود.» حال باید منتظر ماند و دید که تکلیف سرمربى تیم مشهد 
چه زمانى مشــخص خواهد شــد و بازیکنان نامبرده چه شرایطى پیدا 

خواهند کرد.

زاویه نگاه شما

اخبار

قرارداد ترکمنچاى در بخش 
اسپانسرى جودو!

مجمع عمومى فدراسیون جودو دیروز در حالى 
برگزار شــد که طى آن آرش میراسماعیلى، 
رئیس فدراســیون با اشــاره بــه عدم جذب 
اسپانســر در جودو به قراردادى 6 ســاله بین 
این فدراسیون و یک شــرکت اشاره کرد که 
مانــع از فعالیت جودو براى جذب اسپانســر 
مى شد. به گزارش ایسنا، میراسماعیلى گفت: 
«یک شــرکت به مدت 6 ســال با فدراسیون 
جودو قرارداد بســته بود. طبق ایــن قرارداد 
کارت هوشــمند در اختیار هیئت ها و جامعه 
جــودو قرار مى گرفت و یک مبلغ ورودى اخذ 
مى کردند که مبلغى را به صورت درصد از این 
ورودى به آن شــرکت تعلق مى گرفته است. 
ما در مدت این 3 ماه 3 تذکر به این شــرکت 
دادیــم و در یک ماه آینده آزاد خواهیم شــد 
تا ببینیم اسپانسر مى توانیم جذب کنیم یا نه. 
آن کارت هوشــمند و قراردادى که بسته شد 
کارهاى حقوقى اش در حال انجام است و تا این 
لحظه نمى  توانستیم در بخش اسپانسرى ورود 
کنیم. بعد از حل این موضوع تازه مى توانیم به 

بخش اسپانسرى ورود کنیم.»

خادم الشریعه در چین 
سیزدهم شد

ساراسادات خادم الشریعه، استاد بین المللى 
شطرنج ایران در دور نهم و پایانى مسابقات 
آزاد چین به تســاوى رســید و با کسب 5 
امتیــاز از 9 بــازى با ریتینــگ 2481 در 
رده ســیزدهم این رقابت هــا جاى گرفت. 
با این نتیجه خادم الشــریعه 5 پله نزول در 

رنکینگ جهانى داشت.

میکس تفنگ جوانان 
طلایى شد

در چهارمین روز از رقابت هاى جام جهانى 
تیراندازى جوانان- آلمان تیم میکس تفنگ 
ایران با ترکیب امیرســیاوش ذوالفقاریان و 
آرمینا صادقیان به مدال طلا دســت یافت. 
در ایــن ماده پس از ایران تیم هاى هند در 
جایگاه دوم و سوم ایستادند. این رقابت ها 
امروز در رشــته تفنگ سه وضعیت بانوان و 

تپانچه 10 متر آقایان دنبال مى شود.

سوژه

خبر

جدایى سروش از تیم فوتبال پرسپولیس خیلى سریع به مهمترین 
خبــر در میان هواداران این تیم پرطرفدار تبدیل شــد. به گزارش 
ورزش ســه، ســروش هافبک محبوب طرفداران پرسپولیس است 
که با وجود جدایى اش در فصل پیش، بازگشــت مجدد او به جمع 
سرخ پوشــان در نیم فصل گذشــته با اســتقبال مناسبى از سوى 
علاقه منــدان به پرســپولیس همراه بود. با این حــال کمى بعد از 
جدایى برانکو ایوانکوویچ، او بازیکن دیگرى از حواریون ســرمربى 
ســابق اســت که کار در پرســپولیس را به پایان مى رساند. ظاهرا 
گابریــل کالدرون علت خط زدن ســروش را کنــدى او در انتقال 
توپ عنوان کرده اما حقیقت این اســت که رفیعى قربانى استخدام 
بازیکنانى نظیر وحید امیرى و فرشــاد احمدزاده شــد. با این حال 
در گمانه زنى ها کســى تصور نمى کرد کالدرون دور اســم سروش 
خط قرمز بکشــد اما این خبر نسبتا شــوك آور روز سه شنبه روى 
وب ســایت باشگاه پرسپولیس منتشر شد تا حساب کار دست همه 
بیاید. جدایى ســروش رفیعى را شــاید بتوان بــا فرناندو گابریل، 
هافبک برزیلى این تیم مقایسه کرد که برانکو به محض حضور در 
ایران او را از فهرست تیم خود خارج کرد؛ هافبکى که به نظر برانکو 
ســرعت لازم را براى بازیگردانى در پرسپولیس نداشت. یقینا کنار 
گذاشتن رفیعى براى مدیران پرسپولیس هم کار ساده اى نبوده اما 
به نظر مى رســد گابریل کالدرون سرمربى آرژانتینى که براى ادامه 
دوران موفقیت برانکو به تهــران آمده، قصد ندارد چیزى برخلاف 

میل و سلیقه خود را در تیم تحمل کند، از این رو رفیعى عازم تیم 
دیگرى خواهد شد تا بشار رســن، هافبک عراقى که البته سهمیه 
لیگ پرسپولیس را اشغال نمى کند به زودى جایگزین او شود. این 
جدایى براى ســروش رفیعى بســیار تلخ و آزاردهنده بود و شاید 
بشــود در تحلیل هاى کلى، آثار جدایى منطقى او از پرسپولیس و 
حضورش در لیگ قطر را دید؛ انتقالى که منجر به آسیب دیدگى و 

دورى چند ماهه ســروش از میادین شد و البته از پایگاه قدرتمند 
او در بین پرسپولیســى ها کاســت. نکته مهم جدایى این ســتاره 
نورآبادى پرسپولیس در نحوه آن بود؛ او که در دور جدید تمرینات 
پرسپولیس در صف اول حضور داشت با شکل ناخوشایندى از جمع 
هم تیمى هایش کنار گذاشــته شد و به همراه شایان مصلح و شاید 
هم تنها از اردوى اســتانبول به تهران برگشــت. این برخورد باعث 
ناراحتى او از مسئولان پرسپولیس شد که آثار اولیه اش در ویدیوى 
منتشرشده از سوى او در مسیر کارتپه به استانبول پیدا بود. رفیعى 
که از بازیکنان مورد علاقه برانکو به شــمار مى آمد، انتظار داشــت 
کــه در این اردو خود را به یار ثابت پرســپولیس در لیگ نوزدهم 
تبدیل کند اما دســت سرنوشت او را به سمت دیگرى خواهد برد. 
البته اولویت رفیعى برگشــت به قطر یا حضور در یک تیم خارجى 
بود اما دیروز برخى رسانه ها از توافق او با تراکتور خبر دادند؛ تیمى 
که 3 فصل پیش خدمت سربازى اش را در آن گذراند. پرسپولیس 
که حالا با جدایى مصلح و رفیعى 2 جاى خالى در تیم خود ایجاد 
کــرده در صورت خرید مهاجم خارجى باید یک بازیکن دیگر را از 
لیســت خود خارج کند، به همین دلیل فعلا همه در انتظار تست 
پزشــکى حسین ماهینى هستند. اگر حسین ماهینى شرایط ادامه 
کار را در پرسپولیس داشته باشد، شاید انتخاب بعدى کالدرون هم 
مثل سروش جنجالى باشــد هرچند گفته مى شود رادوشوویچ هم 

گزینه جدید براى خروج از لیست است. 

کمک ویلموتس به فرهاد مجیدى سروش مثل گابریل فرناندو!هافبک محبوب برانکو چگونه از پرسپولیس کنار گذاشته شد؟
محبى در تیم امید

یکى از بازیکنانى که در ترکیب تیم ملى در بازى دوســتانه با امید به میدان رفت محمد محبى بود. 
وینگر راست تیم شاهین شهردارى بوشهر که در تعطیلات تابستانى سپاهانى شد. محمد محبى که 
زننده گل تیم شــاهین شهردارى بوشــهر در بازى پایانى با سرخ پوشان پاکدشت بود و باعث صعود 
تیمش به لیگ برتر شــد پیش تر 2 بار به اردوى تیم امید دعوت شــد اما در لیســت نهایى کرانچار 
قرار نگرفت و در بازى هاى مقدماتى تهران به میدان نرفت! این بازیکن اما در اردوى اخیر تیم ملى و 
همچنین بازى دوستانه با تیم امید رضایت مارك ویلموتس را جلب کرد. این در حالى بود که در نیمه 
دوم بازى به میدان آمد. از آنجا که محمد محبى در شرایط سنى امید است همانند اللهیار صیادمنش 
به اردوى تیم امید فرستاده مى شود تا این تیم در بازى هاى نهایى مقدماتى المپیک 2020 توکیو با 
قدرت در مصاف با حریفان ظاهر شود. مارك ویلموتس نگاه خاصى به تیم امید دارد به این خاطر که 
تیم ملى براى حضور در دوره بعدى جام جهانى و درخشــش در این بازى ها نیاز به جوانگرایى دارد و 
طبیعتا مهره هایى که باید به تیم ملى اضافه شوند از تیم امید خواهند بود. به همین خاطر سرمربى 
تیم ملى علاوه بر بازى با تیم امید چند بارى در تمرینات این تیم حاضر شد و در گفت وگو با فرهاد 
مجیدى براى کمک به تیم امید اعلام آمادگى کرد و پیشنهاد حضور محمد محبى در اردوى تیم امید 

هم پیشنهاد مارك ویلموتس است.

ســوژهــســوژهــ

عضو سابق شوراى شهر تهران به ریاست فدراسیون کشتى رسید

مــاه   9 از  بعــد  بالاخــره 
مهمترین  تکلیف  بلاتکلیفى 
فدراســیون المپیکى ایران مشــخص شد. 
گوش شکسته ها  فدراسیون  ریاست  صندلى 
در حالــى به علیرضا دبیر رســید که چهره 
جنجالى انتخابات در واپســین ساعات باقى 
مانده به برگزارى مجمع مجوز حضور گرفت. 
البته گویا با چراغ ســبز یک مقام عالى رتبه 
ورزشى؛ آن هم در شرایطى که امیررضا خادم 
و عباس جدیدى پشت درهاى بسته مجمع 
ماندند و تایید صلاحیت شان هم نرسید. عصر 
دوشنبه بود که سایت فدراسیون کشتى در 
خبرى مدعى شــد با تایید مراجع ذیصلاح، 
مجوز حضور دبیر در انتخابات فدراســیون 
کشتى صادر شده اما گفته مى شود سازمان 
بازرسى کل کشور صراحتا اعلام کرده براى 
این کاندیدا تاییدیه حضور در مجمع صادر 
نکرده. با این حال اما معاون حراست وزارت 
ورزش رســما اعلام کرد دبیر مشکلى براى 
شرکت در مجمع ندارد. همین موضوع هم 
باعث شــد تا این کاندیداى جوان با قدرت 
وارد یکى از جنجالى ترین مجامع انتخاباتى 
ریاســت فدراسیون کشتى شود و در رقابت 
با 4 کاندیداى دیگر گوى ســبقت را از رقبا 
برباید. براى ریاســت فدراســیون کشتى 7 
کاندیدا اجازه رقابت داشــتند که صرف نظر 
از دبیــر، حمیــد بنى تمیــم، عبدالمهدى 
نصیرزاده، ســیداصغر آزوره، جاسم امیرى، 
على اکبر جیره ســرایى و حمیدرضا صالحى 
احراز صلاحیت شــده بودند. بــا این حال 
غیبت صالحــى در مجمع به منزله انصراف 
تلقى شد تا على اکبر جیره سرایى هم به نفع 
دبیر کنار بکشــد و بعد از او جاســم امیرى 
نیز تن به انصراف دهد. به این ترتیب مجمع 
در حالى با رقابت 4 کاندیدا(دبیر، بنى تمیم، 
نصیرزاده و آزوره) رســمیت یافت که از 43 
عضو حاضــر در مجمع 22 نفر به دبیر راى 
دادنــد و 12 نفر هم نصیــرزاده را انتخاب 
کردنــد. به این ترتیب با حذف بنى تمیم (با 

11 راى) و آزوره (با 2 راى) انتخابات به دور 
دوم رفت؛ جایى کــه لابى و رایزنى اعضاى 
مجمع براى ســپردن سکان هدایت کشتى 
به شایسته ترین گزینه براى دقایقى سنگین 
شد و درنهایت این دبیر بود که با کسب 31 
راى از 43 راى ماخوذه به ریاســت رسید تا 
نصیرزاده هم با 12 راى دســتش از صندلى 
اول فدراســیون کوتاه بمانــد. نصیرزاده که 
گفته مى شد راى اعضاى مجمع از بنى تمیم 
به ســوى او چرخیــده بعــد از ناکامى در 
انتخابات دیروز حرف هاى تندى زد و مجمع 
را مهندسى شــده خوانــد: «افتخار مى کنم 
که مردانــه رقابت کردم اما چیدمان مجمع 
مهندسى شده بود و احساس مى کنم وزارت 
ورزش باید رویه ســالم ترى پیش بگیرد.» 
درنهایــت او با یک جمله معنادار اعتراضش 
را تمام کرد: «هرچه بگندد نمکش مى زنند 
واى به روزى که بگندد نمک.» نصیرزاده در 
دانست  مهندسى شده  را  انتخابات  شرایطى 
که رقیب قــدرش معتقد بود از ســال 85 
مى توانسته رئیس فدراسیون شود اما شرایط، 
وارد بازى سیاسى شد. دبیر که تاکید داشت 
در آن زمان نخواســته بر سر کشتى معامله 
کند، در پاسخ به ســوال خراسان مبنى بر 
این که آیا حق خود مى دانســتید که خیلى 
پیش تر از این ها رئیس فدراســیون کشتى 
شوید، گفت: «نخیر. گفتم من دنبال ریاست 
فدراسیون کشتى نبودم. من اهل بده بستان 
نبودم. اگر مى خواستم این کار را انجام بدهم 
شاید ســال 85 مى توانستم رئیس شوم. در 
مجمع تاکید کردم اهل بده بستان نیستم و 

انشاا... تا آخرش هم همینطور باشد.» 
برادران  از  دبیــر  غیرمنتظره  دفاع   

خادم و جدیدى
نکته جالب توجه دیگرى که در مجمع نظر 
خیلى هــا را به خود جلب کــرد، انتقاد تند 
دبیر از رد صلاحیت امیررضا خادم و عباس 
جدیدى بود؛ آن هم در شرایطى که لابى هاى 
این کاندیداها پیــش از حضور در مجمع و 

حرف هاى تندى که علیه یکدیگر در فضاى 
مجازى مطرح مى کردند، مدتى نقل محافل 
بود. با ایــن حال دبیر از رقباى خود اینطور 
حمایت کرد: «مردیم تا اینجا رسیدیم. کاش 
خادم و جدیدى که بزرگان ما هســتند هم 
بودند. جرم اینها چیست؟ جرمشان دوست 
داشتن کشتى است. مى گذاشتید بیایند مگر 
چه اتفاقى مى افتاد؟» او حتى از رسول خادم 
که گفته مى شــود اختلاف دیرینه اى با هم 
دارند هم تشــکر کرد: «جا دارد از رســول 
خادم تشــکر کنم. رسول براى من همیشه 
رسول خادم اســت. امیر براى من همیشه 
امیر خادم اســت. همانطور که براى محبى 
از جایم بلند مى شــوم براى این بزرگان هم 

بلند مى شوم.» 
 بنى تمیم: هنر دوستان از من بیشتر بود

حمید بنى تمیم، سرپرست اسبق فدراسیون 
کشــتى اما دیروز در حالى 11 راى کسب 
کرد کــه خیلى ها تصــور مى کردند حمید 
شانس بالایى براى تصاحب صندلى ریاست 
دارد. اما ناکامى دیروز او باعث شد تا به کنایه 
بگوید هنر رقبا از او بیشتر بوده: «به نظر من 
انتخابات یک هنر است و هنر دوستان از ما 
بیشــتر بود. فقط امیدوارم کشتى ما هرچه 
زودتر به آرامش برســد و دیگر حاشــیه اى  

نداشته باشد و در المپیک موفق باشد.» او اما 
از صحبت درباره عدم تایید صلاحیت دبیر 
توسط سازمان بازرسى طفره رفت: «تمایلى 
بــه صحبت در این مورد ندارم و آرزویم این 

است که کشتى دیگر وارد حاشیه نشود.» 
 محمدى: به کسى راى دادم که بتواند 

به کشتى کمک کند
غلامرضا محمدى، سرمربى تیم ملى کشتى 
آزاد دیروز در حالى به عنوان نماینده مربیان 
در مجمع شــرکت کرد که ایــن مجمع را 
بى حاشیه دانســت. او اما در واکنش به رد 
صلاحیت امیررضــا خادم و عباس جدیدى 
به خراســان گفت: «جاى تاســف است که 
قهرمانان بزرگ ما  در مجمع حاضر نبودند 
و آن ها را به خانه خودشــان راه ندادند.  اى 
کاش امیررضا خــادم و عباس جدیدى هم 
در مجمع حضور داشــتند.» اما این که راى 
محمدى کدام کاندیدا بوده سوالى است که 
او در پاسخ مى گوید: «به آن کسى راى دادم 
که بتواند به کشتى کمک کند. مهم این بود 
که سرنوشت کشــتى مشخص شد. حمید 
بنى تمیم برایم قابل احترام است. دبیر هم از 
جنس کشتى است. هر 2 عزیزند ولى مجمع 
به آقاى دبیــر راى داد و من براى او آرزوى 

موفقیت مى کنم.» 

دبیر: اهل بده بستان بودم سال 85 رئیس مى شدم!

تیــم ملى والیبال ایــران در 3 گروه و با 3 پرواز 
در حالى از شیگاگو، میزبان مرحله نهایى لیگ 
ملت ها به ایران برگشت که نفراتى چون سعید 
معروف، کاپیتان تیم ملى و سعید رضایى، مربى 

تیم ملى به همراه سایر نفرات به ایران نیامدند و 
قرار است چند روز دیگر برگردند. امیر خوش خبر، 
سرپرست تیم ملى والیبال ایران در مورد دلیل 
برنگشــتن معروف و رضایى گفــت: «موضوع 

خاصى نیســت و تنها براى گذراندن تعطیلات 
خود چند روزى دیرتر به ایران برمى گردند. همه 
این بازیکنان 7، 8 روز مرخصى دارند و مى توانند 

در اختیار خود باشند.»

چرا سعید معروف 
به ایران نیامد؟

یک ایرانى داور CAS شد
فدراسیون فوتبال اعلام کرد، با تصمیم شوراى بین المللى داورى ورزش، احمدرضا براتى، رئیس کمیته 
حقوقى و تدوین مقررات فدراسیون فوتبال کشورمان به عنوان داور دادگاه بین المللى ورزش در لوزان 
سوییس منصوب شد. دادگاه داورى ورزش داراى 2 فهرست جداگانه از داوران است که شامل داوران 
ویژه فوتبال و داوران سایر رشته هاى ورزشى مى باشد و با تصمیم (ICAS) نام احمدرضا براتى در هر 

2 لیست داوران ویژه فوتبال و داوران عمومى قرار گرفته است.

باشــگاه تراکتور که پیش از این مدعى شده بود 
مهاجم فصــل قبل خود حق امضاى قــرارداد با 
هیچ تیمى را ندارد، حالا با پیوســتن استوکس 
به یک تیم ترکیه اى از او شــکایت خواهد کرد. 
آنتونــى اســتوکس بازیکن فصل گذشــته تیم 
فوتبال تراکتورســازى با عقد قــراردادى به تیم 
آدنااســپور ترکیه پیوست تا این فصل را در لیگ 
دســته 2 ترکیه فعالیت کند. پیش از این باشگاه 
تراکتور اعلام کرده بود این بازیکن اسکاتلندى با 
سرخ پوشان تبریزى قرارداد دارد و قرارداد او قسخ 
نشده است. همچنین معاونت حقوقى تراکتور نیز 
در گفت وگو با ایســنا تایید کرده بود این بازیکن 
حق پیوستن به باشگاه دیگرى را ندارد، در غیر این 
صورت تراکتورى ها از او به فیفا شکایت خواهند 
کــرد. اکنون با امضاى قرارداد بین اســتوکس و 
تیم ترکیه اى، باشــگاه تراکتور از بهترین گلزن 
فصل قبل خود به فیفا شکایت خواهد کرد و در 
صورت اثبات تخلف این بازیکن، هم اســتوکس 
و هم باشــگاه ترکیه اى جریمه سنگینى خواهند 
شد. البته مهاجم پیشین تراکتور مدعى شده که 
بندى در قراردادش وجود داشته که مى توانسته با 
استفاده از آن قرارداد خود را به صورت یک طرفه 

با تبریزى ها فسخ کند.

تراکتور از استوکس شکایت مى کند


